
Motion

Bahnhof

 Jag vill att bytet till Bahnhof omprövas.
Detta då vi fick ett försämrat kanalutbud.
Vi och flera andra måste dra en kabel från boxen till tvn vilket både är estetiskt fult och
känns som ett steg bakåt i utvecklingen.
Ekonomiskt märker inte vi boende någon skillnad.
Mitt förslag är att vi återgår till Telia som fungerade utmärkt för oss.

Gunilla Kristoffesson

Styrelsens förslag

Då föreningen har ett avtal med Bahnhof skulle ett avtalsbrott innebära stora kostnader för
föreningen. Styrelsen föreslår därför att Bahnhofs avtal kvarstår och att föreningen ser över
bredband och tv när avtalet har gått ut. Avtalet gäller till och med 2027.


